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Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Süli Ildikó, Torma Lajos 

bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Hezler Gabriella, Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 7 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 15 óra 8 perckor megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma 5 fő. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

243/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

december 7-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2017. december 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 
Zárt ülés: 

2. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. december 12-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 
 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a helyben kiosztott két ülés közötti előterjesztés anyagát. 

Elmondta, hogy lefolytatódott a két fogorvosi szék közbeszerzési eljárása. A szerződéskötésre és a 

szállításra december 14-én kerül sor. Arról kell dönteni, hogy ki legyen az a két fogorvos, akinek 

átadásra kerüljön a két kezelőegység. Az anyag melléklete egy használati szerződés, mert a székek az 

önkormányzat tulajdonában maradnak. Az orvosok feladata lesz a székek karbantartása, működtetése, 

tehát nem a Szakorvosi és Ápolási Intézet kapja meg a kezelőegységet, hanem a két fogorvossal 

kötnek megállapodást.  

Az anyag tartalmazza még a 2018. január 1. és 2018. december 31. közötti időszakban az oroszlányi 

köznevelési intézményekben I-VIII. évfolyamon tanuló gyermekek részére,  tanítási napokon 1-1 db 

kifli biztosítását.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy a korábban beszerzett fogorvosi székek kinek a 

tulajdonában vannak? 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy vagyonátadási szerződés lett kötve 2008-ban az akkori 

Szakorvosi Kft.-vel, az még nem lett hatályon kívül helyezve, így még az alapján működik a 

vagyonátadás. Az önkormányzat tulajdona, de az intézménynél van leltárban. Ők fogják leselejtezni a 

székeket.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy mi köze van a székekhez az intézménynek? Azt az 

alapellátásnak szerezte be az akkori önkormányzat. Mi jogon rekvirálták? 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy még nem rekvirálták, majd most fogják. Az intézmény 

könyveiben van nyilvántartva a két fogorvosi szék.  

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint jogtalanul lett rekvirálva. Ő mint akkori intézményvezető 

nem írt alá a rekvirálásról semmit.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy 2008-ban volt az átadás, és az a szerződés még életben 

van.  

 

Dr. Mátics István elnök ismételten elmondta, hogy rekvirálást nem írt alá. Sőt, igyekezett lobbizni, 

hogy az Ápolási Intézetből szociális otthon legyen, így a szakrendelőt sem lett volna joga az államnak 

rekvirálni.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag elmondta, hogy a 2008-as átadás átvétel miatt nincs más 

döntési lehetőségük. Az hatályban van.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismételten elmondta, hogy a két új szék az önkormányzat tulajdonában 

marad, nem adják át a szakorvosi intézetnek. A fogorvosok kapják meg ingyenes használatba. Arról 

kell most dönteni, ki legyen az a két fogorvos, aki megkapja. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy van-e információjuk arról, melyik az a két szék, 

amit ki kell cserélni, van-e rangsor? 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy nincs. Aljegyző asszony azt a tájékoztatást adta, hogy 

korábban Dr. Radics Ágnes és Dr. Orbán Gábor rendelőjében lévő székek kerültek szóba. 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy egy hónappal ezelőtt járt a fogászaton, akkor szó 

volt arról, hogy még nem érkeztek meg a székek. Neki akkor Orbán doktor székét említették, hogy 

nagyon gyatra állapotban van, már nem emelhető. A másikról nem tudott közelebbit mondani. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, amelyik széket sokat használják, az amortizálódik el előbb, ez a 

két szék Radics doktornőé és Orbán Gábor doktoré. A másik két fogorvos kisebb teljesítménnyel 

dolgozik. 

 

Dr. Mátics István elnök visszatért a problémára. Személy szerint - mint az intézet korábbi vezetőjét 

felháborítja -, hogy olyanról kell dönteni, amiről nem kellene dönteni, mert természetes lenne, 

jogtalanul nem rekvirál az állam semmit sem, ez a város területére és a parkokra is vonatkozik. Ehhez 

a körhöz tartoznak még az alapellátásnak azok a funkciói, amik egy korábbi integrált, (a mainál sokkal 

jobb) egészségügyi rendszerbe szervezett egészségügyinél az alapellátást, a járóbeteg ellátást a 

prehospitális ellátásnak az egységeként tekintette és ebbe az irányba szerveződött. Ezt a szemléletet, - 

ami minden politikus számára ismert, - a korábbi és a mai egészségpolitika különböző provinciális 

érdekek mentén megakadályozza. Reményét fejezte ki, hogy a jövőbe megéri még azt az időt, amikor 

ezt olyan szemléletbe kezeli a társadalom, ami a betegek javára szolgál. Függetlenül minden előzetes 

politikai állásfoglalástól.  

 

Torma Lajos bizottsági tag javasolta, hogy Dr. Orbán Gábor és Dr. Radics Ágnes kapja meg a két 

széket használatba és velük kössék meg a használati szerződést.  

 

Dr. Mátics István elnök kérte, szavazzanak Torma Lajos javaslatáról azzal a megjegyzéssel, hogy a 

másik két szék egyidős az előzőkkel, így a jövő évben azoknak a cseréje is indokolt.  
 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

244/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

fogorvosi székekről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja, hogy a két fogászati kezelőegységet Dr. Radics Ágnes és Dr. Orbán Gábor kapja meg, velük 

kösse meg Oroszlány Város Önkormányzata a használati szerződést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Ezt követően kérte, hogy szavazzanak a jövő tanévben az I-VIII. évfolyamon tanuló gyermekek 

számára tanítási napokon 1-1 db kifli biztosításáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

245/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

kifli biztosításáról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

támogatja, hogy 2018. január 1. és 2018. december 31. közötti időszakban az oroszlányi köznevelési 

intézményekben I-VIII. évfolyamon tanuló gyermekek részére a tanítási napokon 1-1 kiflit biztosítson 

Oroszlány Város Önkormányzata.   

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

246/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

„A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) ön kormányzati rendelet – módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Oroszlány város Településarculati Kézikönyve és Településképi rendelete 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyag hétfőn került postázásra. Tárgyalta a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, véleményt mondott róla a Művelődés, Oktatási és 

Sport Bizottság.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag tudomása szerint lekerül a napirendről. A Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság nem tárgyalta, későn kapták meg az anyagot, melynek nagy mennyisége 

miatt felelősséggel véleményezni nem lehetett. Jogszabályi csatolások is lesznek még. A héten talán 

visszaérkezik az anyag a normakontrollról, lesznek észrevételek, amik beépülésre kerülnek.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a VFKB elnöke azt kérte, hogy a korábbi településrendezési 

tervhez képest történt változtatásokat szerepeltesse az előterjesztő a településarculati kézikönyvben, 

hogy áttekinthető legyen az egész. A tegnapi MOSB ülésen elmondta, nem tartja jó ötletnek, hogy 

például előírják azt, hogy hány fok között legyen a tető dőlés szöge, stb. Véleménye szerint senkinek 

nincs köze hozzá, hogy a város arculatának kialakításában az építtető hány fokos dőlésszögű tetőt akar 

építtetni. Rákérdezett, történt-e jogszabályi ellenőrzés a tekintetben, hogy a 300 m2 alapterületen belül 

épített épületeknél nincs építési engedély és mi van akkor, ha már kész a ház, és utána kiderül, hogy a 

tető dőlésszöge meghaladja a megengedettet, akkor lebontatják a tetőt, vagy a kézikönyvet 

módosítják? Ez összességében megalapozatlan, nem kellően körüljárt információkra épül. A bizottság 

akármit véleményez, az nem befolyásolja a Képviselő-testületet, ennek ellenére kérte szavazzanak 

arról, hogy a döntést halasszák el, hagyjanak időt arra, hogy a véleményüket ezt követően alakíthassák 

ki.  
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

247/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

az „Oroszlány város Településarculati Kézikönyve és Településképi rendelete” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az anyagot a későbbiekben véleményezhessék. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

248/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

„A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve” 

című előterjesztésről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2018. évi munkaterve” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi ünnepi programterve 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

249/2017. (XII.7.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi ünnepi programterve” 

című előterjesztésről  
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

tudomásul veszi az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi ünnepi programterve” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

A 2018. évi költségvetés előkészítése 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a jövő évi koncepció táblázatában az idei évi költségek is 

tervezésre kerültek. Példának említette az alpolgármesterek illetményét, a hitelfelvétel bemutatásának 

lehetőségét. Azt gondolta, hogy ezek a két ülés közötti anyagba kerülnek bemutatásra, nem pedig a 

koncepcióba. A többség véleménye az volt, hogy a hitel lehetőségét először vizsgálják meg.   

 

Dr. Mátics István elnök úgy gondolta, hogy a hitelfelvétel elég éles vitát fog majd kiváltani. Nagy 

valószínűséggel a Borbála telepi út rendezésére vagy azt meghaladó nagyságrendű felújításra készül a 

hitelfelvétel. Ennek kapcsán javasolta, hogy mindenki nézzen utána Széchenyi Hitel Világ Stádium 

művének, mert minden egyéb demagógiának számít.  

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag véleménye szerint van olyan pénzügyi kondícióban a város, 

hogy nem szorulnak rá a hitelre. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, az lepte meg, hogy a koncepciós táblázatban komoly tételek 

vannak. Példaként említette a Labanc-patak és a Pénzes-patak feletti hidakat, Vért ingatlanokat, 

Korányi úti ingatlant. Kérdése az volt, hogy ez mennyire indokolt. Végig fogja minden bizottság 

tételesen tárgyalni, ezért szerencsésebb lenne a bevételi oldalt is megvárni.  

 

Dr. Mátics István elnök megjegyezte, a nagy beruházásoknak vannak előnyei, amik előre nem 

prognosztizálhatóak. Példaként említette Dr. Sunyovszki Károly volt polgármester ciklusát.  

 

Torma Lajos bizottsági tag említette még a hivatal részére elektromos gépjármű beszerzését. 

Kérdése az volt, hogy ez mennyire indokolt? Az OKSZIK és az uszoda közötti parkolók is szerepelnek 

a táblázatban, holott az a beruházás már készen van. Ezek tavalyi tételek. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy a hitelfelvételben nem csak az út- és 

járdakoncepció szerepel, hanem a Petőfi udvar 4-5. számú tömb felújítása is.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a Vöröskereszt helyi szervezete újból felállt. 

 

Dr. Mátics István elnök tájékoztatta a bizottságot, arról volt szó, hogy a régi külterületi helyek 

átnevezése nem fog megtörténni, ennek ellenére a Széles domb már nem Széles domb lesz 2018. 

január 1-jétől, igaz ő erről még nem kapott értesítést. Azonban Dr. Sunyvoszki Károly kapott egy 

értesítést, hogy Svandovszki útra változik a lakcíme. Az a terület nem a Svandovszki dűlőhöz tartozik. 

Ő ezt nem szavazta meg.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a Képviselő-testület a Svandovszki elnevezést fogadta 

el.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a testület a Svandovszki utat elfogadta, de a Svandovszki 

dűlőhöz vezető út az utca egyik felén van, a másik meg a másik felén van.   

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy Sunyovszki úr az építéshatóságtól kapott egy részletes 

tájékoztatást.  
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Dr. Mátics István elnök elmondta, ha ez keddig nem változik meg, interpellálni fog. Személyes 

kérdése volt a megfelelő bizottságnál, hogy ez érinti-e a korábbi hely megjelölését. Határozat van 

arról, ahol most lakik, az a Széles domb. 19. századi térképekkel alátámasztva kérték a 

helymegjelölést, mert különben csak helyrajzi szám lett volna. Erre a korábban megtett észrevételek 

ellenére „sutyiba” hoztak egy határozatot, amihez sose járult volna hozzá.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a Képviselő-testület dönthet arról, hogy megváltoztatják 

az utcaneveket, de várhatóan január 8-án ki lesznek írva a választások, ezért egészen a választások 

lebonyolításáig ez nem lehetséges. Ezért erre csak április 8-a után kerülhet sor.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az előterjesztést ő is megszavazta, de abban nem szerepelt, 

hogy az ő lakcíme is megváltozik.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, 15 óra 53 órakor a bizottság nyílt ülését bezárta és zárt ülést 

rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


